

《单词百科:osmanthus是什么意思?osmanthus怎么发音?osmanthus的解释和用法》

英语单词osmanthus是什么意思?osmanthus怎么读?osmanthus怎么发音?简答网为您整理了osmanthus的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



osmanthus怎么读

osmanthus的读音:[ɒ z'mæn θ ə s]

osmanthus的意思

1、n.木犀属植物;

osmanthus的双语例句

1、With enchanting fragrance , sweet-scented osmanthus can relax the tense mood and ease arthralgia and stomachache.

香气迷人,可缓和紧张情绪.可纾解关节痛、胃痛.

2、Osmanthus blossoms give off [exhale] a rich perfume.

桂花 发出浓郁的芳香.

3、Cecil cool, so charming the sweet-scented osmanthus in autumn withdrew earlier stage.

丝丝凉凉, 让娇美的 桂花 早些退下了秋的舞台.

4、Now in blue sweet osmanthus garden group work.

现在在碧桂园集团工作.

5、Autumn, the sweet-scented osmanthus trees, each leaf in gently.

秋风中, 桂花 树上的每一片叶子都在摇曳着.

6、October autumn of osmanthus fragrance.

湖南厨师网讯十月金秋,丹桂飘香.

7、Stir in osmanthus sugar and serve.

倒入桂花糖,搅拌好了就能吃了.

8、Osmanthus fragrans and opened in August, osmanthus open to happiness.

八月桂花遍地开, 桂花开放幸福来.

9、Guilin is named after many osmanthus trees with their fragrant blossoms in the city.

桂林因满城桂树飘香而得名.

10、Sweet fillings are made of sugar, Walnuts, sesame, osmanthus flowers, rose petals, or jujube paste etc.

甜馅可以由糖, 胡桃, 芝麻, 桂花, 玫瑰花瓣, 或者枣泥做成.

11、Of view, tree sweet-scented osmanthus trees, still dressed in dark green clothes.

看, 那棵桂花树, 仍然是穿着深绿色的衣裳.

12、The blue sweet osmanthus garden aspect expressed.

碧桂园方面表示.

13、Osmanthus, an auspicious flower in Chinese add a sweet garden aroma to the Towers Wing.

苏州吴宫喜来登大酒店新翼全楼薰以桂花香,从房间洗浴用品直至公共空间芳香,随处桂花飘香.

14、It is the time when osmanthus flowers bloom.

眼下正是金桂飘香的季节.

15、This is my favorite sweet-scented osmanthus trees, strong, beautiful sweet-scented osmanthus trees.

这就是我喜欢的 桂花 树, 坚强, 美丽的 桂花 树.

以上是简答网为您整理的osmanthus怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

查

看更

多关于os

manthus的用法、

osmanthus的释义、osmanthus的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/osmanthus>